

Eastern Europe Regional News, November 15, 2019

Jack Corley
November 15, 2019



November 15, 2019



Ukraine Second Generation Attend Autumn Vacation Programs

October 28 – November 1, 2019

Various activities were organized for the second generation of Ukraine during their autumn school holidays from October 28 to November 1.

For 13 children between 10 and 12 years old, there was a five-day sports and

language camp at the New Hope Farm. [Read more...](#)

Программы осенних каникул для детей второго поколения на Украине

28 октября - 1 ноября 2019 г..

В период с 28 октября по 1 ноября, во время осенних школьных каникул, мы организовали различные мероприятия для детей второго поколения. Для 13 детей 10–12 лет на территории нашей фермы «Новая надежда» на Украине прошёл 5-дневный спортивно-языковой лагерь. [Читать дальше...](#)



Energy of Intimacy Workshop in Yekaterinburg

November 2-3, 2019

By Andrey Burashnov, Leader, FFWPU of Ural & Siberia

On November 2-3, a seminar entitled as "Energy of Intimacy" on conjugal relationships was held in Yekaterinburg with Alexander Kosarev as a lecturer. [Read more...](#)

Семинар "Энергия близости" в Екатеринбурге

2-3 ноября 2019 г.

Андрей Бурашнов, руководитель ФСЕММ Урало-сибирского региона

2-3 ноября в Екатеринбурге прошёл семинар о супружеских отношениях на тему "Энергия близости". Лектором был Александр Косарев. [Читать дальше...](#)



Baltic HARP Holds Autumn Workshop in Lithuania

November 3, 2019

Ten second-generation youth from Lithuania and Estonia came to Vilnius, Lithuania, to attend an autumn workshop of Baltic HARP from October 31 to November

3. [Read more...](#)

Встреча “Baltic HARP” в Литве

31 октября – 3 ноября 2019 г.

С 31 октября по 3 ноября десять молодых братьев и сестер второго поколения из Литвы и Эстонии собрались в Вильнюсе, Литва, на осеннюю встречу “Baltic

HARP”. [Читать дальше...](#)